

Auf Zeitreise durchs Ruhrgebiet

Travel through time in the Ruhr region

Strukturwandel durch Kultur: über 3000 Industriedenkmäler, 200 Museen, zahlreiche Feste, Events, Theater, Kulturzentren und Konzertsäle – das alles bietet das Ruhrgebiet heute. Auf der Reise durch die ehemalige Industriehochburg spüren Sie der spannenden Veränderung nach. Was hingegen seit eh und je fest verankert ist, sind Fußball und Fankultur. Das idyllische Ruhrtal ist die grüne Ader der größten Metropolregion Deutschlands.

In a region where cultural influence has resulted in structural changes, a wealth of sites and experiences await. These include over 3,000 industrial monuments, 200 museums, numerous festivals and events, theatres, cultural centres and concert halls - all part of what defines today's Ruhr region. Sense this fascinating transformation as you journey through the former industrial stronghold. The love of football and the fan culture, however, remain firmly anchored. The idyllic Ruhr valley is the green artery running through Germany's largest metropolitan region.



Fachwerk in Herdecke
Half-timbered houses in Herdecke

Malerisches Ruhrtal
Picturesque Ruhr valley

Altes Rathaus Dortmund
Old town hall in Dortmund

Zwischen Ruhr und Lippe Between Ruhr and Lippe



2-Tages-Arrangement

Die Rundreise ist individuell buchbar bei freier Wahl von mind. 2 der genannten Ringhotels. Alle Hotels sind gut untereinander erreichbar. Die Reise enthält folgende Leistungen:

Je Ringhotel:

1 Übernachtung inkl. Frühstücksbuffet, ein persönliches Einführungsgespräch mit Informations- und Kartenmaterial, Gepäcktransfer (ab 4 Personen), Service-Telefonnummern und Notfallhilfe

2-Day-Package

This roundtrip can be structured to suit your preference with a free choice of at least 2 of the listed Ringhotels. All hotels are within convenient reach of one another. The trip includes the following:

At each Ringhotel:

1 night incl. breakfast buffet, a personal welcome chat to ensure your stay is perfectly planned, incl. printed information material and maps, baggage transfer (4 guests or more), service numbers and emergency aid

Preis p. P.* / price p. p.*
im Doppelzimmer/double room ab/from € 128,00
im Einzelzimmer/single room ab/from € 158,00

Stationen/stops: ✓ Dortmund ✓ Lünen ✓ Unna ✓ Herdecke ✓ Witten